
NA SEJI OK ZKS O DELOVANJU ČLANOV V SZDL IN O TEMELJNIH
ZNAČILNOSTIH IDEJNOPOLITIČNEGA STANJA V DRUŽBI

Bolj delati med Ijudmi
V teh mesedh je v osnovnih organizacijah ZK potekala razprava o

delovanju članov in organizacij ZK v SZDL, združena z informacijo o
temeljnih značilnostih poliličnega stanja v družbi in ZKJ ter o prodi-
ranju meščanske desnicein drugih protisocialističnih sil. Naš komite je
ti temi uvrstil na dnevni red 19. februarja. saj je večina osnovnih cga-
nizacij v krajevnih skupnostih že spregovorila o tem, v ozdih pa je bil
odziv nekoliko manjši. Predsednik našega OK ZKS Ivan Kuhar je na
tej seji povzel ugotovitve leh razprav, jini dodal še pripombe z raz-
prave na seji predsedstva OK ZKS in povzelek pogovora z aktivisti
SZDL in člani ZK, ki delajo v organizacijah socialistične zveze.

Ugotovitev je, da je delovanje
socialistične zveze forumsko,
pogostokrat neučinkovito. seda-
nji čas pa terja prenovo politič-
nega dela, to pa pomeni tudi več
konkretnih akcij in več znanja, s
katerim bo mogoče uresničiti na-
loge SZDL in ZKS. V sociali-
stični zvezi bi morali razvijati vse
oblike in metode dela, ki privab-
ljajo Ijudi, bolj zajeti njihove av-
tentične interese.

Delo članov ZK in organizacij
ZK znotraj SZDL je temeljna
naloga prenove ZK. Člani ZK bi
morali biti bolj delavni v uličnih
odborih in hišni samoupravi,
kajti v razpravah je bila veliko-
krat izrečena misel, da je »rešitev
na terenu, začeti je treba pri

sebi«, zato je treba sprejeti kon-
kretne naloge in zadolžitve ter
zaostriti odgovornost komuni-
stov za delo v krajevnih skupno-
stih. V zaostrenih gospodarskih
in družbenih razmerah bi morale
družbenopolitične organizacije
na čelu z ZK veliko več delati
med Ijudmi pri reševanju vsa-
kodnevnih konkretnih proble-
mov.

Glede informacije predsed-
stva CK ZKJ so v razpravah po
osnovnih organizacijah menili.
ugotovitve je povzel sekretar
predsedstva OK ZKS Franjo
Vinko, da je povzročila vrsto
ugibanj in vprašanj. kaj se de-
jansko dogaja v naši družbi, saj
je prišla v bazo šele dva meseca

po skupni seji predsedstev. Ču-
dili so se tudi. zakaj je informa-
cija strogo zaupne narave, saj se
je bilo mogoče o njej po delih
poučiti iz sredstev informiranja.
Spraševali so se tudi, zakaj se v
praksi prepočasi uresničujejo re-
solucije 10. kongresa ZKS in 13.
kongresa ZKJ. Vse preveč je tudi
le ugotovitev, premalo pa kon-
kretnih usmeritev in izhodišč za
spreminjanje družbenih razmer.
Večina je tudi menila, da se pro-
blemi zaradi slabih gospodarskih
razmer v družbi poglabljajo, saj
Ijudje niso zadovoljni s stanjem,
kakršno je. Izrečeno je bilo tudi
mnenje, da mora ZK odgovoriti
na vsa vprašanja z argumenti in
ne s prisilo.

Podobne misli kot v razpravah
v osnovnih organizacijah je bilo
slišati glede obeh tem tudi na seji
sami. Najpomembnejši ugotovi-
tvi bi tudi tu bili, da je treba poli-
tično delo prenesti med ljudi, so-
cialistična zveza pa bo imela ve-
ljavo takrat, kadar bodo dobro
delale krajevne organizacije
SZDL. Danes pa jih večina de-
luje slabo.
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